
Rada Miejska w Młynarach 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

Protokół nr IV/2024 

4 Posiedzenie w dniu 23 października 2024  

Obrady rozpoczęto 23 października 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:54 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Elżbieta Goryszewska 

2. Justyna Korwel 

3. Krzysztof Łowczak 

4. Małgorzata Dzięcioł 

5. Radosław Kiwilsza 

6. Agnieszka Kościelska 

7. Magdalena Romanek 

8. Piotr Walczak 

9. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary. 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary. 

3. Katarzyna Rynkowska – Skarbnik Miasta i Gminy Młynary. 

4. Karol Jóźwiak – Przewodniczący Rady miejskiej. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury otworzyła 

posiedzenie witając wszystkich zebranych. Na posiedzeniu komisji obecnych było 7 radnych, 

co stanowi kworum do opiniowania projektów uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że do Biura Rady wpłynął wniosek od Pani Burmistrz o wycofanie z obrad 

projektu uchwały w sprawie ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Miasta i Gminy Młynary. 

Radni nie mieli uwag 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia nowego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



3. Przyjęcie protokołu z III posiedzenia Komisji budżetu, Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury w Młynarach z dnia 18 września 2024 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z III posiedzenia Komisji budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i 

Kultury w Młynarach z dnia 18 września 2024 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

4. Zaopiniowanie uchwały w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024 – 2036, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Skarbnik o przedstawienie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 

Młynary na lata 2024-2036 oraz o omówienie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 

2024 rok. 

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2036 i 

zmiany w budżecie na 2024 rok. 

Pani Burmistrz omówiła termomodernizację budynku po posterunku policji oraz pozyskanie 

dofinansowania na ten cel. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024 – 2036,   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2025, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury omówiła 

uchwałę. 



Pani Burmistrz powiedziała, że nie jest to maksymalna stawka, o jaką można podwyższyć 

podatek.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultu poinformowała, 

że do materiałów na komisję dołączono uzasadnienie o niepodejmowaniu uchwały w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawę ustalenia podatku rolnego 

oraz uzasadnienie do niepodejmowania uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży 

drewna, przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku leśnego. 

Poruszono temat podatków w naszej gminie, wysokości, ściągalności oraz podwyżki. 

Wywiązała się dyskusja na temat ściągalności podatków w naszej gminie. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2025,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

d) przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na terenie Miasta i Gminy Młynary na rok 2025, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury omówiła 

uchwałę. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie na terenie Miasta i Gminy Młynary na rok 2025,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

e) zmiany uchwały nr V/35/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 18 września 2024 r w 

sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości na własność gminy 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury omówiła 

uchwałę. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr V/35/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 18 września 2024 r w 

sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości na własność gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



5. Sprawy różne. 

 

Pani Magdalena Romanek, poprosiła, aby uprzątnąć frezowinę, złożoną na rozwidleniu dróg 

przy krzyżu w Błudowie. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że sprawdzi to i jeśli frezowina została tam złożona, to 

zostanie uprzątnięta. 

Pan Radosław Kiwilsza zapytał, czy w tym roku będzie możliwy odbiór azbestu. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że odbiór będzie w przyszłym roku. Omówiła temat 

dofinansowania.  

Pan Tadeusz Wandrowski poprosił o przycięcie gałęzi przy lampach ulicznych w Młynarskiej 

Woli, żeby mogły lepiej oświetlać drogę. Przypomniał o wycince wcześniej zgłoszonych 

drzew. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że w piątek ma spotkanie z kierownikiem Enegii i poruszy ten 

temat. 

 

6. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury zamknęła 

obrady IV Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Oświaty i Kultury w Młynarach. 

 

 

  

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury w Młynarach 

Agnieszka Kościelska 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


